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Διαφωνούν για την ιδιωτικοποίηση της ΑΤΗΚ
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Υπουργός Οικονομικών και συντεχνίες για το ιδιοκτησιακό μέλλον του Οργανισμού
Εναντίον τάχθηκαν και τα κόμματα της αντιπολίτευσης, κρούοντας τον κώδωνα του κινδύνου αναφορικά με την
εθνική ασφάλεια του κράτους. Την ίδια ώρα, διαβεβαιώσεις Ιωνά Νικολάου στη Βουλή, ότι θα ληφθούν τα
απαραίτητα μέτρα

Σοβαρή διάσταση απόψεων μεταξύ του Υπουργού Οικονομικών Χάρη Γεωργιάδη και των ηγεσιών των πέντε συντεχνιών που
είναι οργανωμένες στην Αρχή Τηλεπικοινωνιών Κύπρου (ΑΤΗΚ) διαπιστώθηκε, κατά τη συνάντηση που είχαν χθες το
μεσημέρι, αναφορικά με το πολύκροτο θέμα του ιδιοκτησιακού μέλλοντος του Οργανισμού.

Από τη μια πλευρά, ο Υπουργός Οικονομικών εμμένει στη θέση της Κυβέρνησης για μετοχοποίηση-μερική αποκρατικοποίηση
της ΑΤΗΚ και, από την άλλη, οι συντεχνίες ζητούν όπως διατηρηθεί το καθεστώς της ΑΤΗΚ ως οργανισμού δημοσίου δικαίου.

Την ίδια ώρα, την έντονη διαφωνία τους εκφράζουν και τα κόμματα της αντιπολίτευσης αναφορικά με την ιδιωτικοποίηση του
Οργανισμού, θέτοντας στο τραπέζι θέματα εθνικής ασφάλειας, τα οποία -όπως αναφέρουν- είχε επισημάνει σε έκθεσή του το
ΕΤΕΚ.

Γραπτές διαβεβαιώσεις πάντως έδωσε, από την πλευρά του, ο Υπουργός Δικαιοσύνης στα κοινοβουλευτικά κόμματα, ότι δεν
εγείρεται οποιοδήποτε ζήτημα κρατικής ασφάλειας, παρακολουθήσεων ή και διαρροής προσωπικών δεδομένων πολιτών,
ως αποτέλεσμα της ιδιωτικοποίησης του Οργανισμού.

Συμφώνησαν ότι διαφωνούν
Η χθεσινή συνάντηση του Χάρη Γεωργιάδη με την ηγεσία των συντεχνιών των εργαζομένων της Αρχής έγινε κατά κύριο λόγο
για να ενημερωθεί ο Υπουργός, σε σχέση με τον διάλογο που είναι σε εξέλιξη μεταξύ της διεύθυνσης της ΑΤΗΚ και των
συντεχνιών, για εκσυγχρονισμό του οργανισμού.

O Υπουργός Οικονομικών ανέφερε σε δηλώσεις, μετά τη συνάντηση, ότι η Κυβέρνηση τάσσεται υπέρ του εκσυγχρονισμού της
ΑΤΗΚ, που πρέπει, όπως τόνισε, να είναι διαρκής. Εξέφρασε όμως τη θέση ότι ο Οργανισμός θα πρέπει να μετατραπεί σε
εταιρεία ιδιωτικού δικαίου και να προχωρήσει σε μερική αποκρατικοποίηση με συμμετοχή στρατηγικού επενδυτή.

«Θεωρούμε, δηλαδή, πως δεν μπορεί η ΑΤΗΚ να παραμείνει ο μόνος τηλεπικοινωνιακός οργανισμός στον ευρωπαϊκό χώρο
που να λειτουργεί ως προέκταση της Δημόσιας Υπηρεσίας. Θεωρούμε πως ο στόχος του εκσυγχρονισμού που ενδιαφέρει
τους εργαζομένους, και είναι κοινός, υπηρετείται πολύ καλύτερα και διασφαλίζεται και η αξία και η προοπτική του οργανισμού
μέσα από τη μετοχοποίηση, τη μερική αποκρατικοποίηση για την προσέλκυση ενός στρατηγικού συνεργάτη-επενδυτή»,
σημείωσε.

Ανάφερε, ακόμα, ότι δεν έχει ετοιμάσει τη σχετική πρόταση προς το Υπουργικό Συμβούλιο και υπογράμμισε ότι, όταν θα
ετοιμαστεί το προσχέδιό της, οι συντεχνίες θα κληθούν να εκφράσουν τις απόψεις τους. Ο κ. Γεωργιάδης είπε, ακόμα, ότι ο
ίδιος εμμένει στη θέση για το καθεστώς ιδιωτικού δικαίου της ΑΤΗΚ, διευκρινίζοντας, όμως, ότι θα εξαρτηθεί από το
Υπουργικό Συμβούλιο αν θα περάσει η σχετική πρόταση, και από τη Βουλή κατά πόσο την ψηφίσει.

Κλειστό το θέμα μετοχοποίησης
Από την πλευρά τους, οι ηγεσίες των συντεχνιών διατύπωσαν την πλήρη αντίθεσή τους σε σχέση με τη μετατροπή της ΑΤΗΚ
σε εταιρεία ιδιωτικού δικαίου και στη μερική αποκρατικοποίησή της. Εκ μέρους των συντεχνιών ο Γενικός Γραμματέας της
ΕΠΟΕΤ ΟΗΟ ΣΕΚ Ηλίας Δημητρίου ανέφερε, κληθείς να σχολιάσει τη θέση της Κυβέρνησης για μετοχοποίηση του
οργανισμού, ότι για τους εργαζομένους το θέμα αυτό έχει κλείσει με την απόφαση της προηγούμενης Βουλής.
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«Ό,τι και να πάει από την πλευρά της Κυβέρνησης θεωρούμε ότι είναι χαμένο χαρτί. Έχουμε δει τα κόμματα, έχουν
τοποθετηθεί τα κόμματα, θα δούμε και τον ΔΗΣΥ και πιστεύουμε ότι θα πείσουμε και τον ΔΗΣΥ να έρθει μαζί μας στην
προσπάθεια για εκσυγχρονισμό του οργανισμού και τη διατήρησή του ως οργανισμού δημοσίου δικαίου, και όχι στη
μετατροπή του σε οργανισμό ιδιωτικού δικαίου», είπε και πρόσθεσε πως με βάση αυτά, οι εργαζόμενοι θεωρούν πως δεν
υπάρχει καμία ελπίδα να προχωρήσει σε μετοχοποίηση / αποκρατικοποίηση / ιδιωτικοποίηση η ΑΤΗΚ.

Συνάντηση με ΔΗΣΥ
Σημειώνεται ότι σήμερα οι εκπρόσωποι των συντεχνιών θα έχουν συνάντηση με την ηγεσία του ΔΗΣΥ, την Παρασκευή με το
ΕΛΑΜ και εντός της ερχόμενης εβδομάδας με την ΕΔΕΚ, κλείνοντας έτσι τον κύκλο των επαφών τους με τα κοινοβουλευτικά
κόμματα. Στις 2 Σεπτεμβρίου θα έχουν, επίσης, την πρώτη συνάντηση με το νέο ΔΣ του Οργανισμού, κατά την οποία,
σύμφωνα με πληροφόρηση, θα ζητηθεί από αυτό να τοποθετηθεί και επί του θέματος της μετοχοποίησης και ιδιωτικοποίησης
του Οργανισμού.

Στο μεταξύ με ανακοινώσεις τους, τα κόμματα της αντιπολίτευσης εκφράζουν την αντίθεσή τους όσον αφορά την
ιδιωτικοποίηση της ΑΤΗΚ, κρούοντας τον κώδωνα του κινδύνου αναφορικά με την εθνική ασφάλεια του κράτους. Σε απάντησή
του το Υπουργείο Δικαιοσύνης και Δημόσιας Τάξης δηλώνει ότι τα ευρύτερα θέματα της ασφάλειας, από το ενδεχόμενο
ιδιωτικοποίησης της Αρχής, έτυχαν πλήρους εξέτασης από Τεχνική Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων.

Στηρίζουν τα κόμματα
«Τονίζεται ότι το σύνολο των θεμάτων που αφορούν την εθνική ασφάλεια, περιλαμβανομένων και όλων των τεχνικής φύσεως
θεμάτων, εξετάστηκαν σε βάθος από την εν λόγω Επιτροπή, η οποία προέβη σε εισηγήσεις για λήψη συγκεκριμένων μέτρων,
μεταξύ των οποίων και νομοθετικών τροποποιήσεων, οι οποίες περιλήφθηκαν σε νομοσχέδια που κατατέθηκαν στη Βουλή»,
δηλώνει σε ανακοίνωση το Υπουργείο Δικαιοσύνης.

Επισημαίνεται ότι τα κόμματα, σε ανακοινώσεις τους, αναφέρονται σε πολυσέλιδη έκθεση του ΕΤΕΚ, στην οποία
καταγράφονται οι κίνδυνοι που ελλοχεύουν για την ασφάλεια και λειτουργία της Ε.Φ., της Αστυνομίας, της Πολιτικής
Αεροπορίας και άλλων ζωτικών υπηρεσιών του κράτους, από τη διαδικασία ιδιωτικοποίησης της ΑΤΗΚ που προωθείται από
την Κυβέρνηση.

Η βουλευτής της Συμμαχίας Πολιτών Άννα Θεολόγου ανέφερε ότι «δεν μας πείθουν οι γραπτές διαβεβαιώσεις του Υπουργού
Δικαιοσύνης Ιωνά Νικολάου, ότι δεν εγείρεται οποιοδήποτε ζήτημα κρατικής ασφάλειας, παρακολουθήσεων ή και διαρροής
προσωπικών δεδομένων πολιτών, ως αποτέλεσμα της ιδιωτικοποίησης της ΑΤΗΚ».

Πρόσθεσε ότι ως Συμμαχία Πολιτών πάγια θέση τους είναι όπως οι Ημικρατικοί Οργανισμοί εξυγιανθούν, εκσυγχρονισθούν
και δοθεί το 25% σε στρατηγικό επενδυτή, αλλά όπως παραμείνουν υπό κρατικό έλεγχο ως βασικά εργαλεία κρατικής
κοινωνικής πολιτικής, που θα ενδυναμώνουν το κράτος πρόνοιας και τον κοινωνικό χαρακτήρα του κράτους μας.

Στο ίδιο κλίμα και η γραπτή δήλωση του ΕΛΑΜ, το οποίο όμως τάσσεται κάθετα ενάντια στην ιδιωτικοποίηση τέτοιων
νευραλγικών οργανισμών, αφού, όπως τονίζει, ο κρατικός έλεγχος είναι εκ των ων ουκ άνευ. «Ο ασθενής χρειάζεται θεραπεία
και όχι θανάτωση, γι’ αυτό επιτάσσεται εξυγίανση, εκσυγχρονισμός και κάθαρση από τα κακώς έχοντα», προστίθεται.

Το Κίνημα Οικολόγων - Συνεργασία Πολιτών, διά του Αναπληρωτή Προέδρου του Σάββα Φιλίππου, εξέφρασε την έντονη
ανησυχία του για τις εξελίξεις στο θέμα του εκσυγχρονισμού και της αποκρατικοποίησης της CYTA.
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